
 

Styrelsemöte Samfundet Toftenorden 19 oktober 
 

Tid och Plats: Herrviksnäs, Värmdö, torsdag 19 oktober kl. 18.00-19.00  

 

Närvarande: Malin Ottander, Yvonne Dahlbom, Nora Ottander, Axel Wallin, Johan Ottander 

Frånvarande: Christina Ottander 

 

Agenda: 
 

1. Mötet öppnar  
 

1. Mötesordförande, protokollförare och justerare väljs  

Johan väljs till mötesordförande, Malin väljs till protokollförare, Nora väljs till 

justerare.  

 

1. Verksamhetsplan   

Axel går igenom verksamhetsplanen där han arbetat fram ett förslag som vi diskuterar 

och justerar. Axel gör justeringar i verksamhetsplanen och skickar ut en uppdaterad 

version efter mötet. Beslut som fattas angående verksamhetsplanen är bland annat att 

vi ska bjuda in till fysiska träffar vartannat år, styrelsen har möten varannan månad 

och efter varje möte kommunicerar ordenskrivaren (Malin) via Facebook och Axel 

ansvarar för att publicera protokollet på hemsidan. Potentiella kandidater till 

Historiegruppen diskuteras och Johan kommer att kontakta personer som styrelsen tror 

kan vara intresserade. Styrelsen beslutar även att kolla intresse för att kunna upprätta 

en grupp där varje släktgren har en eller flera ansvariga personer som ska:  

- Rapportera till Sigillbevarare uppdateringar av släktgrenens medlemsregister. 

- Kommunicera och följa upp inbjudningar till kapitel & skutt. 

 

Styrelsen beslutar även att Malin ska skicka ut påminnelser en månad efter varje 

styrelsemöte med de uppgifter som styrelsemedlemmarna tagit på sig att slutföra inför 

nästkommande möte. Johan skickar ut kallelse till mötet som sker första tisdagen 

varannan månad med start i december.  

 

För mer detaljerad information om hur verksamhetsplanen ser ut går den att hitta på 

hemsidan.  

  

2. Nästa år och närmsta tiden: jul-utskick, vår/sommarträff, vad kommunicera, 

webbsidan. 

Styrelsen diskuterar vad som ska göras närmsta tiden och beslutar att: 

Johan skickar en julhälsning 

Malin lägger ut bild och info från kvällens möte i Facebookgruppen och den nya 

verksamhetsplanen. 

Axel justerar verksamhetsplanen och lägger ut den på hemsidan. 

Vi har alltid möte: första tisdagen varannan månad. Start december. Föreslagen tid är 

20.00.   

 

3. Strategi för fysiska toften-föremål 

Det finns ett antal toften-föremål, bland annat en fana, gamla foton ett träsvärd och 

andra dokument. Styrelsen beslutar att Axel och Johan ska hämta grejerna som finns 



hos Ted Wallin och Mats Wallin imorgon (fredag 20/10) och gå igenom grejerna. De 

fysiska föremålen mellanlandar hemma hos Malin på Värmdö, de grejerna som inte är 

uppenbart skräp som vi vill göra oss av med ska först fotas och skickas ut till 

medlemarna som kan anmäla intresse för att ta över grejerna. Vi vill försöka hålla det 

till så få fysiska föremål som möjligt som föreningen ska vara ansvariga för.  

 

4. Mötet avslutas - middag börjar  

 

Actionpunkter inför nästa möte som hålls tisdag 5 december klockan 20.00 
- Malin kommunicerar via Facebook: detta mötesprotokoll, bild, att det finns plats för fler i 

styrelsen, grenhövdingsgruppen, träff till sommaren 2024, länka till hemsida (lösen: 

Kössö2022) 

- Axel uppdaterar info om styrelsen på hemsidan + ny bild. Lägger upp protokoll. 

- Johan och Axel hämtar grejer hos Ted - tar med till Malin. 

- Johan tillfrågar medlemmar om att vara del av historiegruppen.  

 

 

 

 

 

 

 


